

Title (en)  
Ski brake.

Title (de)  
Skibremse.

Title (fr)  
Frein de ski.

Publication  
**EP 0473937 A2 19920311 (DE)**

Application  
**EP 91112708 A 19910729**

Priority  
DE 4027712 A 19900831

Abstract (en)  
[origin: US5150912A] In a ski brake with brake arms (12) and actuating arms (14) a pedal (16) is mounted to the actuating arms (14) about a second transverse axis (15). A linkage arrangement (17) is provided approximately parallel to the actuating arms (14) and is pivotally connected to the pedal (16) about a third transverse axis (18) and to the ski about a fourth transverse axis (19). The fact that the spacing of the second transverse axis (15) from the third transverse axis (18) is somewhat smaller than the spacing between the first transverse axis (13) and the fourth transverse axis (19) means that the pedal (16) can execute a small counter-pivotal movement on transfer of the ski brake from the braking position into the rest position.

Abstract (de)  
Bei einer Skibremse mit Bremsarmen 12 und Betätigungsarmen 14 ist ein Pedal 16 um eine zweite Querachse 15 an den Betätigungsarmen 14 angebracht. Annähernd parallel zu den Betätigungsarmen 14 ist eine Lenkeranordnung 17 vorgesehen, die um eine dritte Querachse 18 am Pedal 16 und um eine vierte Querachse 19 am Ski schwenkbar angebracht ist. Dadurch, daß der Abstand der zweiten Querachse 15 von der dritten Querachse 18 etwas kleiner ist als der Abstand zwischen der ersten Querachse 13 und der vierten Querachse 19 kann bei Überführung der Skibremse von der Bremsstelle in Ruhelage das Pedal 16 eine geringfügige Gegenschwenkbewegung ausführen. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A63C 7/10**

IPC 8 full level  
**A63C 7/10 (2006.01)**

CPC (source: EP US)  
**A63C 7/1033 (2013.01 - EP US)**

Cited by  
FR2832072A1

Designated contracting state (EPC)  
AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0473937 A2 19920311; EP 0473937 A3 19920429; EP 0473937 B1 19950503; AT E121958 T1 19950515; DE 4027712 A1 19920305;**  
DE 59105369 D1 19950608; US 5150912 A 19920929

DOCDB simple family (application)  
**EP 91112708 A 19910729; AT 91112708 T 19910729; DE 4027712 A 19900831; DE 59105369 T 19910729; US 73685691 A 19910729**